
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 689
Hvad er ministerens holdning til, at det tilsyneladende hovedsagelig er højtud-
dannede, der får hjælp til behandling efter en hjernerystelse? Der henvises til
artiklerne ”En på skallen: Rystede hjerner sender danskere til tælling” Politi-
kken,20. januar 2017 og ”Mennesker med hjernerystelse betaler en kæmpe-
regning, men ingen andre kan se den” Politikken den 21. januar 2017

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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